
PROTOKOLnr XVIII/2021

z sesji Rady Gminy Kaczory
odbytej w dniu 12 lutego 2021 r.
w Gminnym Osrodku Kultury

w Kaczorach

W obradach uczestniczvli:

1) Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski.
2) Sekretarz Gminy - Iwona Swiqtkowska.
3) Dyrektor Gminnego Zespohi Oswiaty - Zdzislawa K?pczynska.
4) Dyrektor Zakiadu Ushig Wodnych i Kanalizacyjnych w Kaczorach - Andrzej

Kozera.

5) Radca prawny - Danuta Boniowska.
6) Inspektor ds. gospodarki przestrzennej - Bartlomiej Zielihski.
7) Radni Rady Gminy - wg listy obecnosci.

Radni nieobecni - Katarzvna Raiek. Henrvk Kalka.

ad. pkt 1/ Sprawy porz^dkowe.

Obrady osiemnastej sesji Rady Gminy Kaczory otworzyl oraz im przewodzil Pan Stefan
Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory. Obrady rozpocz?ly si? o godz. 12°° w sali
Gminnego Osrodka Kultury w Kaczorach.

Po powitaniu radnych i gosci, Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory stwierdzil, ze na
podstawie iisty obecnosci w posiedzeniu uczestniczylo 13 radnych, co wobec ustawowego
sktadu Rady wynosz^cego 15 osob stanowilo quorum pozwalajqce na podejmowanie
prawomocnych uchwal - lista obecnosci radnych oraz zaproszonych gosci stanowiq zaiqczniki
nr 1-2 do niniejszego protokotu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokol z siedenmastej sesji z dnia
30 grudnia 2020 r. wylozony jest do wglqdu w traikcie sesji. Jezeli do kohca obrad nie zostanq

'  ; zgloszone przez radnych uwagi wobec jego tresci, to uwazac b?dzie, ze protokol zostal przez
Rad? przyj?ty.

Do kohca obrad radni nie wniesli zastrzezeh i uwag do tresci w/w protokolu. Zgodnie
z wczesniejszq zapowiedziq uznano, ze protokol zostal przez Rad? Gminy przyj?ty bez
poprawek.

Porzadek XVIII sesii Rady Gminy Kaczory:

1. Sprawy porzqdkowe.
2. Podj?cie uchwaly w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji spolecznych

z mieszkahcami Gminy Kaczory.
3. Podj?cie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkahcami

Gminy Kaczory w sprawie nadania statusu miasta miejscowosci Kaczory.
4. Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeh nauczycieli na poszczegolnych

stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin? Kaczory za
rok 2020.

5. Podj?cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14.12.2020 r.
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6. Podjfcie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 15.12.2020 r.
7. Podj^cie uchwaiy w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 15.12.2020 r.
8. Podj^cie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modemizacji

urz^dzeh wodoci^gowych i kanalizacyjnych.
9. Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - teren siedziby Urz^du Gminy.
10. Informacja o zlozonych interpelacjach.
11. Wolne wnioski i zapytania.
12. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
13. Zakohczenie.

Przewodnicz^cy Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorz^dzie gminnym Rada Gminy Kaczory moze wprowadzic zmiany
w porz^dku sesji hezwzgl^dn^ wi^kszosci^ glosow ustawowego skladu rady.

Rada Gminy nie wniosla zmian w porz^dku XVIII sesji.

ad. pkt 2/ Podj^cie uchwaly w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia
konsultacji spolecznych z mieszkahcami Gminy Kaczory.

Przed przyst^pieniem do podj^cia w/w uchwaly Przewodnicz^cy Rady Gminy S. Kowal
udzielil glosu Wojtowi Gminy Kaczory Pann Brunonowi Wolskiemn.

Zwrocil si? on do radnych oraz mieszkahcow gminy w zwi^zku z punktem 2 oraz
3 porzqdku dzisiejszej sesji, ktore wywolaj^ wiele dyskusji w najblizszych dniach, tygodniach
czy miesi^cach. Temat ten zostal juz poruszony na jednej z sesji. Wdwczas przekazano
informacj?, iz piano wane s^ dzialania w kierunku nadania Kaczorom praw miejskich. Spotkala
si? ona z pozytywnym odzewem oraz poparciem. W opinii Pana Wojta cala gmina jest na takim
etapie rozwoju, ktory nie odstaje od okolicznych miejscowosci posiadaj^cych juz talcie prawa
miejskie. Bylby to akt historyczny. Chc^c to uzyskac trzeba wyst^pic z wnioskiem do Rady
Ministrow, pozyskac pozytywne opinie w tej kwestii. Pozyskuj^c prawa miejskie podniesiony
zostanie prestiz samej miejscowosci ale i tez wszystkich pozostalych. Mieszkahcom dobrze
zyje si? na wsi, jednak w opinii Wlodarza nale:^ zadbac o to, aby nie w marazmie. Pan
Wojt uwaza, iz wyst^pienie o nadanie praw miejskich pobudzi mieszkahcow do dzialania
i wspolnie b?dziemy myslec jak jeszcze upi?kszyc gmin?. Nadanie praw miejskich byloby
wyroimieniem dla calej gminy (wszyscy stanowimy jedn^ spolecznosc) oraz byloby buduj^ce
gdyz rownalibysmy do gmin, ktore takie prawa posiadaj^. Mieszkahcy calej gminy nie odczuj^
zwi?kszenia kosztow zycia po uzyskaniu praw miejskich przez Kaczory. Poziom ponoszonych
koszthw zawsze b?dzie stanowila rada gminy. Pozyskuj^c prawa miejskie istnieje wi?ksza
szansa pozyskac srodki unijne lub pomocowe, krajowe. Pan Wojt zwrocil si? do radnych oraz
mieszkahcow, aby pozytywnie rozpatrzyli w/w kwesti?. Cala spolecznosc gminy pracowala na
to, aby dojsc do takiego etapu, w ktorym jest mozliwe wyst^pienie z wnioskiem o uzyskanie
praw miejskich. Miejscowosci na temie gminy s^ uporz^dkowane. Pan wojt wyrazil nadziej?,
iz wszyscy spojrz^ na to pozytywnie oraz b?d4 wspierac dzialania dqzqce do uzyskania praw
miejskich. B?dzie to prestiz dla calej gminy, gdy jej siedziba b?dzie zlokalizowana
w miasteczku.



Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy odczytal projekt uchwaly
w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji spotecznych z mieszkancami Gminy
Kaczory.

Pvtania i uwaei:

Radny Stanislaw Mizerkiewicz - Wskazal, iz rozmawial z niektorymi mieszkancami Kaczor,
ktorzy najbardziej obawiaj^ si? obci^zen podatkowych oraz zwi^zanych z tym kosztow. Obawy
te rozwial dzisiaj Pan Wojt informuj^c, ze podatki ustala rada gminy. Jako miejscowosc
Kaczory b^d^ miaiy wi?kszy autorytet. B^d^ rowniez wi?ksze inwestycje, wzrosnie liczba
miejsc pracy oraz nast^pi wzrost budownictwa. S4 to korzysci, ktorych nie nalezy si? obawiac.

Radny Dariusz Krupa - Jak dhxgo trwa procedura uzyskania praw miejskich?
Odp. Pani Danuta Boniowska radca prawny - Do konca marca nalezy ziozyc wniosek do
ministra, za posrednictwem wojewody, ktory zaopiniuje rada. Wojewoda ma miesi^c na
wydanie opinii. Naist?pnie wniosek jest przesylany do ministra. Do konca lipca musi ukazac si?
rozporz^dzenie rady ministrow, w ktorym nadaje lub tez nie status miasta. W przypadku
nadania takiego statusu Kaczory staiyby si? miastem od 1 stycznia 2022 r.

Radny Henryk Witt - Przychylil si? do wszystkich opinii wyrazonych przez Pana Wojta
odnosnie tego tematu. W ubieglym roku byla taka sugestia, iz Kaczory mog^ zostac miastem.
T emat ten mial bye omo wiony podczas zebrania rady soleckiej, j ednak pandemia przeszkodzila
w tym. Razem z radnym Andrzejem Rybinskim b?d4 starali si? przyblii^c t? kwesti?
mieszkancom za posrednictwem strony intemetowej solectwa. Podkredil, ze jako prezes kola
PZW cz?sto gosci w?dkarzy z bylego wojewodztwa pilskiego, ktorzy sq pod wrazeniem
miejscowosci, urokow krajobrazow. Uwaza, ze podj?te dzialania wspolnie z gmin^ oraz rad^
odnosnie zabezpieczenia jak najwi?kszej ilosci wody do jeziora „Kopcze" spowoduj^
dodatkowe walory Kaczor, a co za tym idzie dadz^ wiele przyjemnosci.

Radny Andrzej Rybinski - Stwierdzil, ze jest to historyczne wydarzenie. Od poczqtku
zamieszkiwania w tej miejscowosci zauwazyl, iz jest to pi?kne miasteczko, mimo, iz widnieje
jako wiel Kazda. przyjezdna osoba stwierdza, ze jest to ladne miasteczko. Przychyla si? do
wniosku. Dodatkowo wskazal, ze termin jest dose krotki, jednak w ocenie radnego mieszkancy
S4 przygotowani na to, wiedz^ w jakim kierunku zmierzamy, ze to spowoduje dalszy rozwoj.
Jako przyklad wskazal, ze zupelnie inaczej brzmi, jesli przyjezdni mowi^, ze przyjezd^j^ do
miasteczka, a nie na wiel W przypadku rzetelnego oraz jasnego przedstawienia wszystkich
informacji nikt nie traci na tym, a wr?cz zyskuje. Podatki nie wzrosn^, oplaty oraz finanse
pozostaj^ bez zmian, wi?ksze mozliwosci inwestycyjne, spowoduj% ze ta infrastruktura b?dzie
jeszcze pi?kniejsza.

Radny Janusz Michaelis -Zauwazyl, iz dotychczas glos zabierali radni z przyszlego miasta
Kaczory. Chcialby zaapelowac oraz prosic wszystkich mieszkahcow pozostalych miejscowosci
gminy (poniewaz tworzymy wspolnot?), o podniesienie stolicy naszej gminy do rangi miasta.
B?dzie to bardzo znacz^cym osi4gni?ciem, z tego wzgl?du, ze, trafimy jakby polk? wyzej we
wszystkim. Oczywiscie zawsze s^ dwie strony medalu. W sytuacji, gdy Kaczory zostan^
miastem poprzeczka pojdzie wyzej przez co zostan^ zdopingowane wszystkie kwestie
inwestycyjne, zeby te sprawy byly jeszcze lepsze. Wiadomo, ze jesli lider jest mocny to ciqgnie
za sob^ reszt?. W opinii radnego wszystkie miejscowosci wchodz^ce w sklad gminy powinny
liczyc na to, ze ten lider miejski poci^gnie spolecznosci wiejskie, aby probowaly rownac do
stolicy naszej gminy.



Radny K. Zatachowski - Rozpatrywany podczas dzisiejszej sesji wniosek radny roziamie jako
zamkni^cie pewnego etapu rozwoju gminy. Cofaj^c si? do pocz^tku lat 90, kiedy rozpoczynano
dziaialnosc oraz rozkr?cano inwestycje, o ktorych w okolicy nikt nawet nie myslal, kazdy
zastanawial si? nad celowosci^ takich dzialan. Dzis widac efekty tamtych prac. Widoczne jest
rowniez to, ze Kaczory nigdy nie byiy traktowane jako odr?bny byt w tej gminie, wszystkie
miejscowosci byly traktowane jednakowo, jednak nie znaczy to, ze wszystko zostalo juz
wykonane. W planach nadal pozostaje wiele inwestyeji do wykonania. Jak juz wskazal pan
Wojt zxodel wspomozenia inwestyeji b?dzie wi?cej, poniewaz jako miasto i gmina Kaczory
b?dzie mozliwosc korzystania z dodatkowych zrodel. W opinii radnego poparcie wniosku
o przyznanie Kaczorom praw miejskich podniesie prestiz nie tylko samej miejscowosci, ale
rowniez calej gminie. Wyrazil nadziej?, iz otworz^ si? mozliwosci do dokonczenia czy
rozpocz?cia planowanych inwestyeji na terenie gminy, jak chociazby opiecenie gminy
sciezkami rowerowymi czy poprawa infrastruktury. Zwrocil si? z prosb^ do mieszkancow
Kaczor jak i gminy o poparcie tej inicjatywy oraz wypowiedzenie si? w ankietach za
udzieleniem praw miejskich miejscowosci Kaczory.

Radny Jan Kieruj - Przysluchujqc si? wypowiedzi^ poprzednikow radny przypomnial sobie
pewn^ sytuacj? z 2002 r., gdy pelnil funkcj? sohysa. Przytoczyl slowa bylego wojewody
Tadeusza Dziuby, wypowiedziane podczas wizyty w Kaczorach, „iz s^dzil, ze przyjechal na
wies, jednak mylii si? co do tego, poniewaz przyjechal do miasta". Owczesny wojewoda byl
zaskoczony wygl^dem oraz stanem calej infirastruktur calej miejscowosci. Rowniez inny
wojewoda - Zbigniew Hofmann podczas wizyty zauwa^l, ze wszystkie miejscowosci
w gminie zasluguj^ na miano miasteczek. Radny podkreslil, ze nigdy nie ma takiej sytuacji, ze
wszyscy s^ „za", zawsze zdarzaj^ si? glosy przeciwne. Zaznaczyl tez, ze Miasto i Gmina Ujscie
infrastruktury w zaden sposob nie przewyzsza gminy Kaczory.

Radny Damian Nowak - Przychylil si? do w/w wniosku. Powiedzial, ze b?dzie namawial
mieszkancow, aby zaopiniowali go pozytywnie. Wskazal, jednak ze staranie o status miasta
musi isc w parze z planami rozwojowymi. Jesli si? tak nie dzieje, co oczywiscie nie dotyczy
gminy Kaczory, to zmiana statusu niewiele zmieni. Jako gmina Kaczory marny wiele
pozytywow, ktore nas wyrozniajy, stale inwestujemy. Jako przyklad radny wskazal budzet na
2021 r. - blisko 5 mln zl wydatkow majytkowych. Gmina stale si? rozwija, a staranie si? ^
o status miasta jest tego ukoronowaniem. ■

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj?la uchwal? Nr
XVIII/149/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie zasad i trybu
przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkancami Gminy Kaczory(wc/2wa/a oraz
imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 3, 4 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 3/ Podj^cie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji
spolecznych z mieszkancami Gminy Kaczory w sprawie nadania statusu
miasta miejscowosci Kaczory.

Pan K. Zalachowski - Wiceprzewodniczycy Rady Gminy odczytal projekt uchwaly
w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkancami Gminy Kaczory
w sprawie nadania statusu miasta miejscowosci Kaczory.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.



Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal? Nr
XVIII/150/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie przeprowadzenia
konsultacji spolecznych z mieszkancami Gminy Kaczory w sprawie nadania statusu miasta
miej scowosci Kaczory (uchwata wraz z zatqcznikami oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq
zalqczniki nr 5, 6 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 4/ Paul Zdzislawa K^pczynska Dyrektor Gminnego Zespolu Oswiaty
przedstawila sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin? Kaczory za rok 2020
(sprawozdanie stanawi zalqcznik nr 7 do niniejszego protokoiu).

Pvtania i uwaei:

Radny S. Mizerkiewicz - Pytal o kwot? dia nauczycieli sta2yst6w?
Odp. Pani Z. K^pczynska - W/w kwota zostala przyznana dIa 5 nauczycieli. Zdarza si? tak, ze
ci nauczyciele pracuj^ w kilku placowkach. Jest to kwota na osob? w podziale na ilosc etatu dIa
danej osoby.

Radny J. Michaelis - Czy nauczyciele otrzymywali rown^ plac? przez caly rok czy byly jakies
wahania zni^owe. Jak w naszej gminie wygl^da kwestia szczepien nauczycieli - ilu
zadeklarowalo tak^ ch?c?
Odp. Pani Z. K?pczynska - Romilo si? to ewentualnie godzinami ponadwymiarowymi, ktorych
nie bylo. Pensja stala oraz wszystkie skladniki stale byly wyplacane na stalym poziomie,
poniewaz tak samo wplywa subwencja do gminy, w takiej wysokosci jak byla okreslona.
Nauczyciele 1-3 pracuj^ stacjonarnie, a pozostali zdalnie. Nauczyciele pensje otrzymuj^,
poniewaz prace wykonuj^. Do szczepienia mogli zglosic si? nauczyciele przedszkoli oraz klas
1-3. Jest to indywidualna kwestia kazdego z nauczycieli. Z informacji pozyskanych od
dyrektorow ok. 90% nauczycieli zadeklarowalo ch?c zaszczepienia. Pozostale osoby np.
przeszly covid lub s^ w wieku pow. 60 lat, wi?c na t? szczepionk? nie mog^ si? zapisac, a na
kolejn^ jeszcze nie ma takiej mozliwosci. Wi?kszosc nauczycieli jest zapisana i czeka na
terminy.

Radny S. Kowal - W kwestii szczepien powiedzial, ze my jako gmina zawsze przodujemy
poniewaz w skali kraju poziom ok. 60% to dobry wynik.

Radny Grzegorz Pnchala - Czy na szczepienia zglosila si? obsluga pedagogiczna?
Odp. Pani Z. K?pczynska - Nie maj^ takiej mozliwosci.

Radny A. Rybinski - Zach?cal do szczepienia si? w Kaczorach, poniewaz w porownaniu do
irmych gmin jest to sprawnie przeprowadzane.

Odp. Pani Z. K?pczynska - W przypadku nauczycieli prawdopodobnie nie b?d4 mieli oni
wyboru i zostan^ zaszczepieni w szpitalu. Nie jest to zaieme od nauczycieli, zapisy byly
mozliwe wyl^cznie przez system informacji oswiatowej. Dyrektor zebral wol? nauczycieli
i zostanie oni wpisani do tego systemu. Na razie nie ma terminow szczepienia, jesli chodzi
o gmin? Kaczory.



Odp. Radny D. Nowak - Z analizy wynika, iz najwi?kszy odsetek stanowi^ nauczyciele
dyplomowani, nale:^ pogratulowac, ze mamy tak dobr^ kadr^ pedagogiczn^.
Ponadto podniosl kwesti? techniczn^ — wyrwa w chodniku przy przedszkolu w Dziembowie.

Radny S. Kowal - Odniosl si§ do stow radnego A. Rybinskiego. Szczepienia idq dobrze, tylko
to jest 30 dawek tygodniowo, czyli 15 osob na tydzien. Osob w wieku powyzej 80 roku ̂ cia
w gminie jest ok. 200.

ad. pkt 5/ Podjfcie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia
14.12.2020r.

Pan A. Rybinski - Przewodnicz^cy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji odczytal projekt
uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14.12.2020 r.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal? Nr
XVIII/151/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji
(uchwala oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq zatqczniki nr 8, 9 do niniejszego
protokolu).

ad. pkt 6/ Podjfcie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia
15.12.2020r.

Pan A. Rybinski - Przewodnicz^cy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji odczytal projekt
uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 15.12.2020 r.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal? Nr
XVlll/152/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji
{uchwala oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 10, 11 do niniejszego
protokolu).

ad. pkt 7/ Podj^cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia
15.12.2020r.

Pan A. Rybinski - Przewodniczgcy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji odczytal projekt
uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 15.12.2020 r.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal? Nr
XVlll/153/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji
{uchwala oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 12,13 do niniejszego
protokolu).



ad. pkt 8/Podjfcie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu
rozwoju i modernizacji urzqdzen wodoci^gowych i kanalizacyjnych

Pan Andrzej Kozera - Dyrektor Zaktadu Using Wodnych i Kanalizacyjnych
w Kaczorach odczytal projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju
i modernizacji urz^dzen wodoci^gowych i kanalizacyjnych.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwaly Nr
XVIII/154/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia
Wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urz^dzeh wodoci^gowych i kanalizacyjnych
(uchwala wraz z zalqcznikiem oraz imiennym wykazem gtosowania stanowiq zalqczniki nr 14,
15 do niniejszego protokolu).

^  ad. pkt 9/ Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - teren
siedziby Urz^du Gminy.

Pan Bartosz Zielihski Inspektor ds. gospodarki przestrzennej odczytal projekt uchwaly
w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzeimego wsi Kaczory - teren siedziby Urz^du Gminy.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 13 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwaly Nr
XVIII/155/2021 Rady Gminy Kaczory z dnia 12 lutego 2021 r. w sprawie przyst^pienia do
sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzermego wsi Kaczory - teren
siedziby Urz^du Gminy (uchwala wraz z zalqcznikiem oraz imiennym wykazem glosowania
stanowiq zalqczniki nr 16, 17 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 10/ Informacja o zlozonych interpelacjach.

Do dnia dzisiejszego nie wplyn^ly zadne pisemne interpelacje.

Ad. pkt. 11/ Wolne wnioski i zapytania.

Radny J. Michaelis - Czy plywalnia w Kaczorach b?dzie czyrma, jesli tak to od kiedy oraz
w jaki sposob b^d^ zachowane sprawy sanitame?

Radny S. Mizerkiewicz - Pytal o ilosc uczestnikow programu „Czyste powietrze". Czy jest
mozliwy 100% zwrot za zakup nowego pieca gazowego (przy wymianie z w^glowego)?

Odp. Pan B. Zielihski - Aktualnie nie zostala opublikowana aktualizacja programu „Czyste
powietrze". Trudno okreslic ilosc osob, ktore z niego skorzystaly z uwagi na r6:me formy
skladania wnioskow, nie tylko za posrednictwem gminy. Zainteresowanie jest duze. Na chwil?
obecn^ S4 2 progi dofmansowania - 30% lub 60% w zaleznosci od ilosci dochodow



w gospodarstwie domowym. Przy okreslaniu wysokosci dofinansowania brany jest pod uwag^
dochod wszystkich mieszkancow zamieszkuj^cych wspolnie gospodarstwo domowe.

Radny D, Krupa - Podniosl kwesti^ nawadniania oraz oszcz^dnosci wody boisk pilkarskich.
Okoliczne gminy staraj^ si^ zaoszcz^dzic i zakiadaj^ sztuczne, automatyczne nawadniania.
Radny podai koszt takiego przedsi^wzi^cia oraz pytal czy planowane jest zrealizowanie takiej
inwestycji.

Radny A. Rybinski - Podniosl kwesti^ programu „M6j pr^d". Dotychczas inwestor
pozyskiwal dofinansowania w kwocie 5 tys. zl, a po rozliczeniu PIT-u kolejne ok. 5 tys. zl.
Program ten ma zostac przedluzony, jednak na dzien dzisiejszy brak jest srodkow na t^ kwot?
5 tys. zl. Ponadto zostan^ zmienione zasady dzialania w/w programu. W chwili obecmy w kraju
mamy 6% z odnawialnych ̂ odel, a musimy osi^gn^c poziom 30%. Pytal Pana Wojta o drog?
na ul. Gajowej w Kaczorach oraz dlaczego otrzymalismy mal^ kwot^ dofinansowania
z programu rz^dowego funduszy inwestycji lokalnych na lata 2020-2021?

Radny K. Zalachowski — Prosba od czlonkow orkiestry o umozliwienie prowadzenia cwiczen,
prob z zachowaniem dystansu spolecznego.

Ad. pkt. 12/ Odpowiedzi na zapytania i wnioski.

Wojt B. Wolski - Plywalnie s^ otwarte na okres probny - 2 tygodnie. Aktualnie na naszej
plywalni jest spuszczona woda, wi^c w najblizszym czasie nie zostanie to jeszcze napelnione.
Zobaczymy jak rozwinie si^ sytuacja w tym czasie, jesli si^ to utrzyma to zostanie ona
uruchomiona.

Nalezy zach^cac do wymiany piecow mieszkancow gminy.

W uchwale budzetowej nie zostala przewidziana inwestycja automatycznego nav^adniania
boisk. Kwesti? t? nale:^ przedyskutowac, a jesli uda si? wyodr?bnic srodki konieczne b?dzie
przeglosowanie tego podczas sesji.

W kwestii dofinansowania Pan Wojt zazartowal, iz pytanie to nalezy kierowac do decydentow.
Gmina mogla wyst^pic z projektami na 3 zadania (sciezka do Rzadkowa, droga Dziembowo-
Dziembowko, WDK w Krzewinie) oraz na ul. Gajow^ i uzyskano wst^pn^ pozytywn^ opini?.
W niedalekiej przyszlosci b?dzie mozliwa jej fmalizacja. Srodki zostan^ pozyskane po
podpisaniu umowy.

Pani Dyrektor GOK podejmuje decyzj? o mozliwosci prowadzenia prob. Trudno podejmowac
decyzj? w tej kwestii. Byl przypadek, ze jeden z czlonkow orkiestry byl zarazony. Podczas
jednych z zaj?c przyjechal zarazony instruktor, co spowodowalo skierowanie wszystkich
uczestnikow na kwarantann?.

ad. pkt 13/ Zakonczenie.

Po wyczerpaniu porz^dku obrad Pan S. Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy zakonczyl
o godz. O^^osiemnast^ sesj? Rady Gminy Kaczory.
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